

Sayı : 2013/447
Konu : Yıllık aidat Hk.

01 07 2013

ODALARA 28 SAYILI GENELGE

Bilindiği üzere, 5362 sayılı Kanun 21 Haziran 2005 tarih ve 25852 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe girmiş ve Kanunun 61 inci maddesinde kayıt ücreti yıllık aidat, düzenlenecek belge ve hizmet karşılığında alınacak ücretler düzenlenmiştir.

29 Aralık 2012 tarih ve 28512 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı uyarınca asgari ücret, 16 yaşını doldurmuş işçiler için **01.07.2013–31.12.2013 tarihleri arasında günlük brüt 34,05.-TL’** sı olarak belirlenmiştir.

Buna göre, asgari ücret **01.07.2013–31.12.2013 tarihleri arasında aylık brüt 1.021,50 TL** olacaktır.

Buna göre, Yıllık aidatların **01.07.2013–31.12.2013 dönemini** kapsayacak uygulama esasları aşağıdaki gibidir.

Gereğini bilgilerinize rica ederiz.



Oktay ALBAYRAK
Genel Sekreter



Hasan ALIŞAN
Başkan

Büyükşehir Kapsamındaki ilçeler

Oda Yıllık Aidatı : 204,00 TL
Oda Hizmet Bedeli : 20,00 TL

Büyükşehir Kapsamı dışındaki ilçeler

102,00 TL
10,00 TL